
Van: Charles Remeijers 
Verzonden: maandag 25 maart 2024 21:29 
Aan: griffie <griffie@Valkenburg.nl>; Niels Dauven <N.Dauven@Valkenburg.nl> 
Onderwerp: Bezwaar gemeentelijke belastingaanslag 2024 
 
Beste wethouder Dauven en beste griffie, 
 
Bedankt voor uw reactie aangaande mijn mail met het bezwaar tegen de berekening van de 
rioolheffing voor 2024 als onderdeel van de BsGW aanslag 2024. 
 
Ik wil enkele opmerkingen plaatsen bij uw reactie. 
-    u geeft aan dat de rioolheffing wordt bepaald als onderdeel van een verordening heffing en 
invordering rioolheffing 2024, vastgesteld per 1 januari 2024. U suggereert dat deze niet meer 
aangepast kan worden.  Ik ben meer dan 40 jaar overheidsambtenaar geweest bij drie gemeenten en 
vaker voorstellen gemaakt om gedurende het jaar een onderdeel van een verordening aan te passen 
als blijkt dat er een fout gemaakt is of om een omissie te herstellen. In theorie kan dat volgens mij 
ook bij de verordening inzake rioolheffing. Eveneens heeft u mogelijkheden om de gemeenteraad 
voor te stellen om een groep bewoners die door u nieuwe berekeningswijze zwaar gedupeerd 
worden, mijn zoon als alleenstaande is daar een van, een eenmalige compensatie aan te bieden. Ik 
ga er dan vanuit dat bij de vaststelling van de rioolheffing 2025 een andere categorisering gekozen 
gaat worden waarbij kleinverbruikers ook beperkt rioolheffing hoeven te betalen. 
-    u suggereert ook dat het bij een staffel nu eenmaal een feit dat is dat gebruikers die boven het 
gemiddelde zitten er voordeel van hebben en gebruikers die onder het gemiddelde van de staffel 
zitten er op achteruit gaan. Dat vertaal ik in de stelling dat de zuinige gebruikers van drinkwater, wat 
door meerdere partijen gestimuleerd wordt, worden gestraft, de grotere gebruikers, huishoudens die 
niet zo nauw kijken naar ‘n litertje meer drinkwater, douche, zwembad, sproeien van tuin etc., 
beloond worden. Dus een nauwkeurigere staffel die meer recht doet aan het daadwerkelijk gebruik is 
ten zeerste aan te raden. Doe uw best om dit samen met de BsGW organisatie te bereiken. 
 
Ik vertrouw erop dat u in overleg met de gemeenteraad spoedig dit jaar een besluit laat nemen dat 
recht doet aan alle bewoners van Valkenburg aan de Geul en een nieuwe rioolheffing laat vaststellen 
die meer dan nu in relatie staat tot het daadwerkelijk drinkwaterverbruik. Succes daarmee. 
 
Met dank en vriendelijke groet, 
Charles Remeijers 
 


